## 沙田302管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/BRP/19/002

致:碧濤花園第一期各業戶

### 通 告

# 有關:遊樂場暫停開放事宜

由於雅碧閣外牆將進行大型棚架搭建工程,基於安全理由,平台遊樂場將會暫時關閉及圍封,日期由2019年7月15日至8月15日。

由於圍封工程進行中,請各業戶途經上述地點時注意安全。 如有任何查詢,可致電 2646 1859 或 3619 7192 與本處職員聯絡。 多謝合作!

碧濤花園第一期管理處 2019年7月10日

Date: 10 July, 2019

To: All Residents of Pictorial Garden Phase I

#### **NOTICE**

### Temporary close of playground

A large scale of Scaffolding will be erected on the external wall of Abbey Court. For safety reason, the playground at podium floor will be temporary suspended and fenced off starting from 15<sup>th</sup> July 2019 to 15<sup>th</sup> August 2019.

As the said project is in progress, please pay attention to safety when passing through the above locations.

Should you have any enquiries please feel free to contact us at 2646 1859 or 3619 7192.

Thank you for your cooperation.

Management Office of Pictorial Garden Phase